

Cảm ơn



Merci

Notre opération “Transportons ensemble une étoile dans le cœur d’un enfant “ qui consiste à reverser l’intégralité de notre budget cadeaux de fin d’année à des orphelinats nous a emmené :

- en 2004, vers l’orphelinat “ Los Pisingos “ à Bogota en Colombie
- en 2005, vers la fondation “ Enda Mali” à Mopti au Mali
- et cette année, notre budget a été versé à l’orphelinat de “Binh Luc” à Ha Nam au Vietnam.

Budget ayant entre autres servi à investir dans des moyens de locomotion, en l’occurrence des vélos, permettant aux enfants d’atteindre, chaque jour leurs écoles.

Les enfants et la direction de l’orphelinat se joignent à nous pour, une fois encore, vous remercier pour votre soutien et vous souhaiter une belle rentrée.

SAFAR group®



logistic's corporation



europaean transit



europaean transit
sud-ouest



europaean transit
rhône - alpes



LORRAINE



PARIS



CENTRE



logistic



company

nenufar commarketdesign

www.safar-group.com

Cảm ơn



Thank you

Our action « let's carry a star into a child's heart », consisting in offering all our christmas present budget to orphanages, led us :

- in 2004, to « Los Pisingos » orphanage in Bogota, Colombia
- in 2005, to « Enda Mali » foundation in Mopti, Mali
- and this year, we offered our budget to « Bin Luc » orphanage in Ha-Nam, Vietnam

This budget was used – among others – to buy means of locomotion – in fact, bicycles enabling children to reach their schools every day.

The children and the management of the orphanage join us once again to thank you for your help and to wish you a good start for the new business year.

SAFAR group®



logistic's corporation



europaean transit



europaean transit
sud-ouest



europaean transit
rhône - alpes



LORRAINE



PARIS



CENTRE



logistic



company

nenufar commarketdesign

www.safar-group.com